

anjurkan lawatan kajian - 3 JUN 1978 ke 2 negara

PERSATUAN Pencak Silat Singapura (Persisi) akan mengadakan satu lawatan kajian ke Malaysia dan Indonesia pada bulan depan untuk "mendalami sejarah silat serantau".

Menurut setiausahanya, Encik Johari Urif, lawatan ke Malaysia akan dilakukan dari 9-17 Jun sementara ke Indonesia dari 19-22 Jun.

Dalam lawatan ini, pegawai-pegawai Persisi akan menemui orang perseorangan, badan-badan silat, guru-guru dan mereka yang mahir serta terkenal dalam seni silat.

Tujuan lawatan ini adalah untuk mengumpul-

kan bahan-bahan mengenai seni silat yang akan dibukukan untuk kepentingan peminat silat, persilat serta generasi yang akan datang.

Lawatan itu juga akan membolehkan pegawai-pegawai Persisi mengkaji adat-istiadat dan tata-tertib mengenai silat-silat serantau yang ada di samping mengumpulkan sistem pelajaran silat serantau yang dijalankan sekarang di tempat itu.

Bantuan

"Kajian - kajian yang kami buat ini akan dibukukan secepat mungkin.

"Besarnya kemungkinan ini akan diterjemahkan ke bahasa Inggeris untuk menarik lebih ramai orang - orang bukan Melayu menceburkan diri dalam lapangansilat," katanya.

Dalam lawatan ke Malaysia, rombongan Persisi akan ke Kuala Lumpur dan "beberapa buah bandar lagi" untuk menemui guru-guru dan badan-badan silat serta meminta bantuan dari Kementerian Kebudayaan, Bella dan Sukan, Malaysia untuk menajayakan kajian itu.

"Ini termasuk mengadakan pertemuan dengan orang perseorangan dan pertubuhan - pertubuhan silat dan mengkaji sistem pelajaran yang dijalankan oleh mereka.

"Lawatan ke Malaysia ini merupakan peringkat pertama dalam usaha kami bagi membukukan butir-butir mengenai perkembangan silat serantau," dia menjelaskan lagi.

Lawatan ke Indonesia akan dijalankan sempena dengan Pesta Silat Tiga Negara yang akan dilangsungkan di Jakarta dari 19-22 Jun ini.

- 3 JUN 1978
Peluang

mereka yang pada tahun seni silat terlibat dalam pesta itu. Dan ini merupakan peluang utama bagi pegawai - pegawai kita untuk mengadakan kajian mereka ke Indonesia ketika itu," katanya.

Ketika berada di Indonesia, rombongan kajian Persisi akan meninjau tentang sistem pelajaran dan jenis-jenis silat yang diajar serta diperkembangkan di Indonesia.

"Mungkin sistem pelajaran itu dapat dilakukan di sini untuk memperkembangkan seni silat agar dapat diterima oleh masyarakat bukan Melayu di sini," dia men-

ulangtahun pertama

KUMPULAN Pencak Silat telah mengadakan majlis menyambut ulangtahunnya yang pertama di pusat latihannya di Jalan Mastika, Kaki Bukit pada Jumaat malam kemarin.

Turut hadir di majlis itu ialah Encik Mohd. Rafie dari Ikatan Pencak Silat Indonesia dan kira-kira 100 ahli dan peminat silat di sini.

Berbagai acara menarik telah dipersembahkan di majlis itu. Ini termasuklah saringan ganas, ulungan, jurus dan tari bunga.

Pertapis giat dalam seni silat dan pencak Sunda dan menumpukan perhatian kepada golongan belia di kawasan Geylang dan Kampong Melayu. Belia-belia dari lain-lain kawasan juga giat dalam silat anjuran Pertapis.

GAMBAR BH oleh Rawi Ahmad menunjukkan salah satu acara silat di malam itu.

Misratin - wanita tunggal dlm rombongan silat - 6 JUN 1978 ke Jakarta

MISRATIN Tuki-man, akan merupakan wanita tunggal dalam rombongan 15 orang pegawai dan ahli silat Singapura yang akan menyertai Pesta Silat tiga negara yang bakal berlangsung di Jakarta dari 19-22 Jun depan.

Dia akan menunjukkan silat seni Gayung dari Pasak bersama dengan M. Akbar Anuar Hussein dalam pesta pertama yang akan disertai oleh Malaysia dan Indonesia.

Misratin, merupakan salah seorang wanita yang handal dalam bidang silat dan pernah mengadakan pertunjukan-pertunjukan silat di Tokyo pada tahun lalu bersama dengan seni pertahanan diri yang lain.

Untuk pesta ini, Singapura akan mengemukakan empat jenis silat - seni gayung, hari-mau, kuning dan seligi tunggal.

Mereka yang dipilih untuk mewakili Singapura dalam pesta ini adalah pemenang-pemenang dalam pertandingan Pesta Silat Singapura yang dianjurkan oleh Persatuan Silat

Singapura (Persisi) tahun lalu.

Perwanit juga akan mengemukakan dua orang anggota silat gayung dalam pesta ini. Mereka ialah Mohd. Saini Fadzal dan Rashid Fadzal.

Anggota - anggota silat dari Singapura untuk pesta ini ialah Harun Kadir dan Johari Mokti (silat harimau) dari Badan Kesekanian Melayu.

Rundingan

Rasul Mohd. Noh dan Amrul Ahmad Sowyan (silat kuning) dari Himpunan Queenstown, Ramli Awi dan Hamzah Isi (silat seligi tunggal) dari Persatuan Bawean Singapura.

Rombongan Singapura akan diketuai oleh Anggota Parlimen (Kolam Ayer), Encik Sidek Saniff dan dijadualkan berlepas untuk ke pesta itu pada 18 Jun ini.

Encik Rahim Dayan akan menjadi pengurus pasukan ini dengan tiga orang lagi pegawai akan mengadakan rundingan dan kajian yang diura-urakan oleh Persisi untuk kajian silat serantau.

Pegawai-pegawai itu ialah Encik Johari Urif, Ariff Haji Zahari dan Mohamad Kaspari.